
Zápis z jednání
VV TJ SLAVOJ ČESKÝ BROD

Den: čtvrtek 1.12.2011
Místo: klubovna biliardu v hale
Čas: 18.30 hod.

Přítomni: P. Janík, M. Rollo, B. Filoun, M. Majer, S. Kosík, S. Šaroch, D. Potůček
Omluveni: M. Sommerová

1) KZ z 3.11.2011:

a) D. Potůček zpřístupní elektronický systém účetnictví TJ k nahlížení členům VV.
Úkol trvá.

T: 15.1.2012
b) Dopis na Město se žádostí o dofinancování projektů 2011 (MŠMT – opravy, tenis

– hala) bude řešeno až v rozpočtu 2012.

2) Info z pracovních skupin:

Stavební a majetková
• Oprava topení Na Kutilce – bývalá restaurace je opravena, ubytovna bude

dokončena do konce týdne, SK zahájilo práce na své části.
• Rekonstrukce KBD probíhá, byl založen účet pro čerpání prostředků v Unicredit

bance, v příštím týdnu bude zaslána k proplacení první faktura.

PR
• Historie oddílů a TJ – VV vyzývá členy, kteří mají k dispozici historické ročenky a

další dokumenty k jejich zapůjčení (převedení do elektronické podoby).
• Tabulka zpracovatel ů dílčích částí VZ je na GS, stejn ě tak osnova zpráv

oddíl ů do VZ TJ. VV TJ ukládá oddíl ům zaslat zprávy o činnosti
do 31.1.2012.

• Přehled akcí v adventu byl aktualizován na webových stránkách TJ, jednotlivé
oddíly zašlou pozvánky na web Města.

Projektová

projekty ČEZ
• Modernizace sauny (760 000 Kč)
• Zateplení a oprava střechy KBD (770 000 Kč)
• Zaslány v elektronické podobě na ČEZ

projekt na ST Č kraj
• opravy tenisových kurtů, bude zpracován do 9.12.2011



ROP STČ
• Příprava dokumentace pro ROP STČ (možná Výzva na sportoviště, Kutilka) –

podle posledních informací ROP na volný čas již nechystá žádnou Výzvu.

Sportovn ě-metodická
• Zabezpečení náhradních prostorů za KBD na 1. ZŠ a gymnáziu – vyřešeno

individuálně oddíly.

Kutilka
• Projednání zápisů o jednání komise 8. a 22. 2011 (zápis na GS)
• Správcovství
• Informace o Generelu – úpravy ploch
• rekonstrukce budovy

Vnější vztahy

Stav jednání se zástupci M ěsta o vzájemné vým ěně pozemk ů. Rozděleno do
etap:

• ATC – Radni ční zahrada, pozemky p řed halou
• Kutilka cesta – parkovišt ě a pozemky okolo fotbalu

• RM 1.12. revokovala usnesení, bude opět vyvěšen záměr. ZM bude tuto
otázku řešit v lednu.

• HZS – Město – h řiště u 1. ZŠ
• Stav jednání za listopad: návrh výměny pozemku mezi Městem a p. Martinem,

jednání s Ing. F. Martinem a JUDr. J. Markovou zatím nepokročilo, pplk. J.
Bradna odchází do penze.

• S. Šaroch informoval o jednání s M. Doležalem, který nabídl pomoc realitní
společnosti ČS a.s.

• Informace o projednání Programů podpory NNO. Programy budou projednány po
připomínkovém řízení finančního výboru v lednových jednání RM a ZM. Výše
alokovaných prostředků není zatím známa.

• Proběhlo jednání s odborem životního prostředí ohledně kácení stromů a řezání
větví. Úpravy zeleně a stromů je třeba konzultovat s OŽPZ.

Ekonomická
Kontrola vyúčtování oddílům a elektronické kontroly oddílů (GS) proběhne do konce
prosince.

3) Info p ředsedy a sekretariátu: úkoly z GS

VV TJ – projednal aktuální úkoly z tabulky GS. (viz Příloha)



4) Různé

• Termín pro odevzdání aktualizovaných seznamů členské základny je 15.1.2012,
stávající seznamy zašle D. Potůček do 31.12.2012.

• 12.1. Jednání VV TJ s předsedy a hospodáři oddílů – Klubovna tenisu od 18:30
hod.

• Budou uzavřeny nové smlouvy se školami.
• Slavnostní otevření KBD bude 16.1. Program zabezpečí ASPV a oddíl atletiky.
• Kontrola z Inspektorátu práce – leden 2012. Podklady zajistí D. Potůček

Další jednání VV TJ proběhne ve čtvrtek 12.1.2012 od 18:30 hod. v klubovně tenisu.
Přizváni: ASPV

Zapsal: Milan Rollo
Ověřil: Pavel Janík



Přílohy:

ZPRACOVATELÉ VZ 2011

Zpracování textu: písmo: Times New Roman, velikost písma 12, zarovnat do
bloku
Název kapitoly zpracovatel
1. Základní údaje Janík/Pot ůček

2. Úvodní slovo Janík

3. Usnesení Valných hromad TJ Slavoj Český Brod
  3.1 Usnesení Valné hromady ze dne  2011

Janík

4. Činnost TJ v roce 2011
4.1 Složení výkonného výboru (VV TJ)
4.2 Činnost VV TJ a Správy TJ
4.3 Přehled členské základny TJ v roce 2011

Janík

Potůček

5. Výsledky hospodá řské činnosti Pot ůček

6. Projektová činnost TJ a její realizace Janík + Majer

7. Činnost pracovních skupin
7.1 Skupina pro investiční a neinvestiční projekty a

fundraising
7.2 Skupina pro správu majetku
7.3 Skupina pro vnější vztahy
7.4 Skupina pro ekonomiku
7.5 Skupina public relations
7.6 Skupina sportovně- metodická

Janík + Majer

Majer
Janík
Šaroch
Janík
Slavík

8. Zprávy oddíl ů a odbor ů TJ Slavoj Český Brod
8.1 Lehká atletika
8.2 Basketbal
8.3 BK Český Brod
8.4 Nohejbal
8.5 Tenis
8.6 Triathlon
8.7 Volejbal
8.8 ASPV
8.9. Turistika

Kosík/Slavík
Čepička
Šaroch
Vokáč
Kokeš
Čokrt
Papáček/Bubníková
Charouzek
Corradini

9. Závěr Janík

10. Přílohy
Grafická a formátová úprava Rollo /Kašparová
Fotogalerie Potůček/ Kašparová



Úkol        Skupina    Popis   %  Termín  Stav   Te rmín  Odkaz            pro podání     uzáv ěrky
Výroční zpráva VV TJ + Správa

+ předsedové
oddílů 

Zpracování
podkladů -
osnovy viz
dokumenty -
Výroční
zprávy 

 31. ledna
2012 

Příprava  Dokumentace
TJ 

Inzerát Strážné Správa a S.
Šaroch 

prodloužení o
2 měsíce pro
realitky 

 16.
prosince
2011 

Zamítnuto   

Jednání s HZS - směna
pozemků 

předseda návrhy
pozemku pro
HZS 

 15.
prosince
2011 

Příprava 20. září
2011 

 

Návrh transformace
Správy TJ, změny
úvazků 

Správa +
předseda 

 99 15.
prosince
2011 

Kompletace   

odhad ATC Správa TJ výsledek
odhadce (B.
Kolouchové) 

 9.
prosince
2011 

Kompletace   

Vyúčtování oddílů -
vlastní stránka GS 

tajemník úkol z VV TJ  30.
listopadu
2011 

Podáno  / 

rekonstrukce topení Na
Kutilce 

Správa + SK  60% 30.
listopadu
2011 

Kompletace   

Historie TJ  stažení
dokumentů 

 30.
listopadu
2011 

Příprava   

Příprava povinných
příloh k žádosti o dotaci
na kraj 

Správa viz Fond
sportu a prim.
prevence 

 10.
listopadu
2011 

Příprava 11.
listopadu
2011 

Středočeský
Kraj 2012 

Předání staveniště,
reko tunelu, vyúčtování
MŠMT 

Správa a M.
Majer 

  1.
listopadu
2011 

Kompletace 14.
prosince
2011 

2011 MŠMT
program 512



Podklady k jednání pracovní skupiny KUTILKA

Český Brod: 22.11. 2011

Program:

1) KZ

• Plynová přípojka a topení na Kutilce – stav k 22.11.
• správcovství - převádí se na další jednání
• harmonogram generelu Na Kutilce – dohodnuto, že Luboš bude koordinovat

přípravu dokumentu “Generel” – progres bude projednán na dalším zasedání
• vymezení tréninkového hřiště, Milan Rollo vymezí hranice pro travnaté

fotbalové h řiště na atl. stadionu  - převádí se na další jednání
• Různé – Iveta a Dan p řipraví  návrh pro finanční vyrovnání mezi TJ a SK za

energie a služby

2) Výtka Odboru životního prost ředí a zemědělství
• Jednání s p. Hronovou a p. Čechem o pozemcích

3) Zabezpečení přístupu do areálu a jeho bezpe čnostní zajišt ění

4) Zimní provoz areálu


